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ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kľačanoch, ktoré sa konalo dňa 19.08.2019 

o 17:00 hod. v novej požiarnej zbrojnici 

 

Prítomní:  

 

Starostka obce:     Ing. Emília Cvíčelová  

Poslanci OZ:  6 poslanci – Ing. Peter Blesák, p. Rastislav Černý, Ing. Peter 

Kašák, p. Jozef Lazarčík, p. Marek Piňák, p. Milan Poláčik 

Neprítomný: p. Marcel Nič 

Zapisovateľka:     Bc. Monika Vívodíková 

Ekonómka obce:    Ing. Alena Valková 

Občania:      Podľa priloženej prezenčnej listiny  

 

Návrh programu zasadnutia:  

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

4. Správa o plnení uznesení  

5. Správa -  Konsolidovaná výročná správa Obce Kľačany za rok 2018  a stanovisko 

audítora k výročnej správe              

6. Schválenie zámeru prenájmu a kritérií na vyhlásenie obchodno-verejnej súťaže pre 

prenájom nebytových priestorov  predajne potravín v budove nákupného strediska 

7. Schválenie hodnoty jedálneho kupónu na spoločensko-kultúrnu akciu „Posedenie 

s dôchodcami“               

8. Informácia o rozpočtových opatreniach a schválenie rozpočtových opatrení 

9. Informácia starostky o dianí v obci 

10. Interpelácie poslancov 

11. Diskusia 

12. Záver 

                   

Rokovanie:  

 

1. Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Kľačanoch otvorila a viedla starostka obce     

Ing. Emília Cvíčelová, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že na 

zasadnutí sú prítomní 6 poslanci a zhodnotila, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné.  

 

2. Za zapisovateľku rokovania bola starostkou obce určená Bc. Monika Vívodíková, 

pracovníčka OcÚ a  za overovateľov zápisnice boli určení poslanci: Ing. Peter Blesák 

a p. Rastislav Černý. 
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3. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

 

V tomto bode starostka obce oboznámila prítomných s návrhom programu zasadnutia a 

dala priestor poslancom na pripomienky k návrhu programu. Pripomienky zo strany 

poslancov neboli žiadne, starostka dala hlasovať. 

  

Uznesenie č. 38/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  s ch v a ľ u j e   návrh programu zasadnutia   

 

1.  Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

4. Správa o plnení uznesení  

5. Správa -  Konsolidovaná výročná správa Obce Kľačany za rok 2018  a stanovisko 

audítora k výročnej správe              

6. Schválenie zámeru prenájmu a kritérií na vyhlásenie obchodno-verejnej súťaže pre 

prenájom nebytových priestorov  predajne potravín v budove nákupného strediska 

7. Schválenie hodnoty jedálneho kupónu na spoločensko-kultúrnu akciu „Posedenie 

s dôchodcami“               

8. Informácia o rozpočtových opatreniach a schválenie rozpočtových opatrení 

9. Informácia starostky o dianí v obci 

10. Interpelácie poslancov 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

 

4. Správa o plnení uznesení 

 

Starostka obce predniesla správu o plnení uznesení. 

 

Uznesenie č. 39/2019 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 26.06.2019 boli prijaté uznesenia č. 25-37/2019 

Starostka obce predniesla správu o plnení prijatých uznesení. 

 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  správu o plnení prijatých uznesení 

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  
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Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

 

5. Správa – Konsolidovaná výročná správa Obce Kľačany za rok 2018 a stanovisko 

audítora k výročnej správe  

 

Starostka obce stručne oboznámila prítomných s Konsolidovanou výročnou správou Obce 

Kľačany za rok 2018 a prečítala stanovisko audítora. 

 

Uznesenie č. 40/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kľačanoch  prerokovalo a berie na vedomie vypracovanú 

„Konsolidovanú výročnú správu Obce Kľačany za rok 2018“ a stanovisko audítora k výročnej 

správe. 

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

 

6. Schválenie zámeru prenájmu a kritérií na vyhlásenie obchodno-verejnej súťaže 

pre prenájom nebytových priestorov predajne potravín v budove nákupného 

strediska  

 

Starostka obce oboznámila prítomných so zámerom prenájmu nebytových priestorov – 

predajne potravín v NS.  

Starostka dala priestor poslancom, aby sa vyjadrili k prenájmu, podmienkam a kritériám 

súťaže. 

Starostka dala poslancom otázku, či započítať do m2 úžitkovej plochy aj výklenok v predajni. 

Poslanci sa so starostkou dohodli, že výklenok sa nebude započítavať do úžitkovej plochy 

predajne, čiže celková úžitková plocha, ktorá bude uvedená v zmluve je 181,30 m2. 

Ing. Blesák sa informoval ohľadom vzorca, ktorý je uvedený v zmluve pre výpočet celkových 

nákladov a dodal, že nie je správny.  

Poslanci spoločne so starostkou skonštatovali, že bude lepšie vzorec zo zmluvy vymazať. 

Ing. Blesák sa ďalej informoval ohľadom otváracích hodín, v zmluve je uvedené, že predajňa 

môže byť otvorená max 12 hodín. Navrhol toto obmedzenie vymazať a ponechať tam len min. 

4 hodiny. Starostka a poslanci s týmto návrhom súhlasili.  

Ing. Blesák dodal, že pri preberaní predajne by mohla byť vykonávaná fotodokumentácia, aby 

sa predišlo prípadným nedorozumeniam, ďalej navrhol, že by sa mohlo do zmluvy 

zapracovať, aby nájomca otvoril predajňu potravín do 1 mesiaca od podpísania zmluvy, 

pokiaľ sa s obcou nedohodne inak. 
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Starostka dodala, že všetky dohodnuté zmeny zapracuje do podmienok a kritérií a následne 

dala hlasovať. 

 

Uznesenie č. 41/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kľačanoch schvaľuje  v súlade s § 9a ods. 9 v spojení s ustanovením 

§ 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, ustanovením § 281 až 288 zákona 

č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník a v súlade s ustanovením § 15 Zásad hospodárenia 

s majetkom obce Kľačany  

 

A) zámer prenajať nebytové priestory – predajňu potravín a sklad potravín na prízemí 

Nákupného strediska v Kľačanoch súpisné číslo 213 o výmere 181,30 m2 – formou 

obchodnej verejnej súťaže o predloženie najvhodnejšieho návrhu na uzatvorenie zmluvy 

na prenájom 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

 

B) podmienky a kritéria súťaže so zapracovaním navrhnutých zmien 

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

 

7. Schválenie hodnoty jedálneho kupónu na spoločensko-kultúrnu akciu „Posedenie 

s dôchodcami“ 

 

Starostka obce oboznámila prítomných, že každoročne sa v zimnom období koná „Posedenie 

s dôchodcami“ a vždy sa schvaľuje hodnota jedálneho kupónu ako darček pre každého 

dôchodcu.  

 

Uznesenie č. 42/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kľačanoch  schvaľuje príspevok formou jedálnych kupónov v sume 

12,- € na 1 osobu pre občanov 62 ročných a starších, ktoré im budú odovzdané na 

predvianočnej spoločensko-kultúrnej akcii „Posedenie s dôchodcami“ 

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  
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Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

 

8. Informácia o rozpočtových opatreniach a schválenie rozpočtových opatrení 

 

Starostka obce oboznámila prítomných s rozpočtovými opatreniami. 

 

Uznesenie č. 43/2019 

 

A) Presun  rozpočtových prostriedkov schválených dňa 13.02.2019 uznesením č. 10/2019  

        Kapitálové výdavky z rezervného fondu - presun: 

Funkčná 

klasifikácia 

Ekonomická 

klasifikácia 
Slovné označenie 

Suma 

rozpočtovaných 

výdavkov 

Suma  výdavkov 

po schválení 

presunu  

05.1.0 

Nakladanie 

s odpadmi  
716 

Prípravná a projektová 

dokumentácia 
15 000,00 EUR 0,00  EUR 

03.2.0 

Ochrana pred 

požiarmi  

 

716 
Prípravná a projektová 

dokumentácia  
0,00 EUR 3 100,00 EUR 

04.5.1 

Cestná 

doprava  

 

716 
Prípravná a projektová 

dokumentácia  

 

0,00 EUR 
11 900,00 EUR 

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

B) navýšenie kapitálových výdavkov z rezervného fondu – oddiel 04.5.1 položka 716  

kód zdroja 46 názov Projektová a prípravná dokumentácia projekty cestná 

doprava 1 000,- Eur  

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

C) navýšenie kapitálových výdavkov z rezervného fondu – oddiel 06.1.0 položka 716  

kód zdroja 46 názov Projektová a prípravná dokumentácia na NS 6 000,- Eur  
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Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

D)  navýšenie kapitálových výdavkov z rezervného fondu – oddiel 9.1.2.1 kód položka 

713 004 kód zdroja 46   Rekonštrukcia kuchyne ZŠ – nákup kuchynského robota 

a zariadenia 4 000,- Eur 

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

E) Navýšenie kapitálových výdavkov z rezervného fondu – oddiel 03.2.0  položka  

717 002 – rekonštrukcia starej PZ  kód zdroja 46  vo výške o 6 000,00 €. 

 

Za prijatie:   5/6 (p. Černý, Ing. Kašák, p. Lazarčík, p. Piňák, p. Poláčik) 

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   1/6 (Ing. Blesák)  

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

F) Navýšenie kapitálových výdavkov z rezervného fondu – oddiel 05.6.0. položka  

717 002 – rekonštrukcia rigolov kód zdroja 46 vo výške 55 000,- €  

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

G) Navýšenie kapitálových výdavkov z rezervného fondu – oddiel 01.1.1. položka  

713 002 – nákup multifunkčného zariadenia na obecný úrad kód zdroja 46 vo výške     

4 000,- €  

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 
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H) Prevod finančných prostriedkov z rezervného fondu obce – ekonomická klasifikácia 

RK: 454001 vo výške 76 000,- € 

 

Za prijatie:   6/6  

Proti:    0/6  

Zdržali sa:   0/6   

  

Dňa 19.08.2019, Ing. Emília Cvíčelová, starostka ........................ 

 

 

9. Informácia starostky o dianí v obci  
 

 Prebehla rekonštrukcia telocvične. 

 31.08.2019 bude prebiehať kultúrno-spoločenská akcia „Rozlúčka s prázdninami“, 

ktorá bude spojená so slávnostným otvorením zrekonštruovanej telocvične. Pri tejto 

príležitosti bude zorganizovaný zápas medzi rodičmi a žiakmi. Túto akciu zorganizujú 

v ZŠ a je to pod záštitou nového riaditeľa ZŠ Mgr. Ďurinu a jeho zástupkyne Mgr. 

Beaty Kašákovej. 

 Prebiehajú výberové konania verejného obstarávania na akcie – rekonštrukcia mosta, 

rekonštrukcia rigola za obecným úradu (musí byť vypísané nového výberové konanie 

a to z dôvodu, že sa prihlásil iba jeden uchádzač a pri takejto sume by mali byť aspoň 

dve cenové ponuky, rekonštrukcia križovatky). Na túto akciu boli privezené panely, 

ktoré budú poukladané do rigolu za obecným úradom a tiež pri stanici. Dodávka 

týchto panelov trvala dva mesiace, nakoľko také množstvo panelov je iba na 

objednávku a tiež výrobný proces podmieňuje 28 dňové zrenie betónovej zmesi. 

 Prebehla rekonštrukcia chodníkov pri MŠ a pri starej PZ. 

 Vybavuje sa stavebné povolenie na akciu – rekonštrukcia parkovísk. 

 Začala rekonštrukcia plota ZŠ – v utorok 20.08.2019 sa začnú výkopové práce (odvoz 

sutiny, toto zdržanie bolo spôsobené firmou na odvoz odpadu). 

 

10. Interpelácie poslancov 

 

 Ing. Kašák sa informoval aký materiál sa kupoval do kultúrneho domu v hodnote 900,- 

EUR  

 Starostka na to reagovala, že firma, ktorá nám rekonštruovala telocvičňu nám ako 

bonus ponúkla zdarma vybrúsenie parketu v kultúrnom dome, potrebný materiál 

musela kúpiť obec.  

 Starostka ďalej dodala, že obci ponúkli aj rekonštrukciu javiska. 

 Poslanci spolu so starostkou konštatovali, že javisko sa musí najskôr rozobrať 

a pozrieť čo je pod ním, aby sa zhodnotilo, či je možné urobiť rekonštrukcia a z akých 

materiálov. 

 P. Černý sa informoval ohľadom mosta pri dome pani Valkovej, je to tam rozbité. 

 Starostka na to reagovala, že k rozbitiu uvedenej lávky prišlo počas čistenia potoka 

a bude vykonaná oprava v najbližšom termíne. 
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 P. Černý dodal, že by sa malo niečo spraviť so schodmi do domu smútku, pretože sú 

klzké a v zime je to nebezpečné.  

 Starostka na to reagovala, že sa môžu použiť protišmykové pásky, ktoré tam dá 

nalepiť. 

 P. Černý položil starostke otázku, či je spokojná s firmou Nedelka, pretože na 

chodníku pri starej požiarnej zbrojnici pod obrubníkmi sú veľké kusy betónu, aj pri 

ceste na cintorín zo zatrávňovačiek vyrastá zelina.  

 Starostka na to reagovala, že čo sa týka zeliny, tak tá vyrastá aj v iných lokalitách 

a k chodníku dodala, že ešte nie je dokončená stavba a úpravy budú až po 

rekonštrukcii rigolu pri starej požiarnej zbrojnici. 

 P. Černý informoval, že vyčistil rigol, no so zelinou nemal čo spraviť, tak ju nechal pri 

ceste. Dodal, že by sa to mohlo odviezť. 

 Starostka na to reagovala, že toto prikázala urobiť zamestnancom, no nebola to 

skontrolovať. Starostka skonštatovala, že na základe tohto bude vykonávať častejšie 

kontroly zamestnancov. 

 Ing. Kašák sa informoval, či sa budú reklamovať okná na nákupnom stredisku (sú 

prehnuté). 

 Starostka odpovedala, že reklamáciu nepodala, ale dodala, že zavolá do firmy, ktorá 

okná dodala. 

 Ing. Kašák sa informoval, či sa bude niečo robiť s odpadovou jamou na cintoríne, 

mohli by sa tam dať kontajnery. 

 Poslanci predniesli niekoľko variant, ktoré však danú situáciu neriešili najvhodnejšie 

a pretože nebol daný jednoznačný návrh, bolo toto odložené do budúcna. 

 Ing. Kašák sa ďalej informoval, že čo sa bude robiť s tou prepadnutou cestou pri 

železnici. 

 Starostka na to reagovala, že posielala aj písomnú výzvu na Správu ciest, ale zatiaľ 

s tým nikto nič nerobí a jediné čo jej zostáva je len túto výzvu opakovať. 

 

  

  11. Diskusia  

 

 P. Miklovič sa informoval, či by sa dalo nejako obmedziť motokros, kvôli hlučnosti. 

 Starostka spolu s poslancami na to reagovali, že najlepšie by bolo osloviť majiteľa 

motokrosovej dráhy, nakoľko je toto priestranstvo v súkromnom nájme, čiže nie je 

v starostkinej právomoci motokros obmedziť. 

 P. Marián Kašák sa prihlásil o slovo a informoval sa, prečo sa dala nižšia suma 

nájomného predajne v NS, ako k tomu príde nájomkyňa, ktorá teraz odchádza. 

 Starostka na to odpovedala, že suma nájomného vo VOS sa nemenila, je taká istá ako 

v poslednej VOS. Nájomkyňa platí preto také nájomné, pretože si takú sumu 

vysúťažila a určila si ju sama. 
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12. Záver 

 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie obecného   

zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

  Zapísala: Bc. Monika Vívodíková 

 

  Kľačany,  dňa 19.08.2019 

 

     

  Overovatelia: 

 

  

   Ing. Peter Blesák         ............................................ 

           

         p. Rastislav Černý          ............................................ 

 

 

 

 

.....................................................  

Ing. Emília Cvíčelová  

     starostka obce 


